
Beste leden van de GMR, 
 
N.a.v. de notulen van jullie vergadering op 30 oktober, schrijven wij deze brief. In deze notulen 
staat dat punt 3: onderzoek bewegend kind, per mail zou worden besproken. Wij zijn erg 
benieuwd naar de uitkomsten van het onderzoek en willen daarnaast een vraagstuk bij jullie 
neerleggen. 
 
Wij lopen al meerdere jaren tegen wat problemen rondom bewegingsonderwijs aan.  
De Achthoek beschikt niet over een eigen gymzaal. Ook is er geen gymzaal op loop- of 
fietsafstand bereikbaar. We moeten daarom met een touringcar naar een gymzaal in 
Oosterhout. Tot vier jaar geleden was dit de gymzaal bij Markkant. Helaas is door groeiende 
leerlingenaantallen en dus meer vraag naar gymtijden bij de Meander en Pionier, de keuze 
gemaakt om ons te verplaatsen naar de Oosterheijdehal. Dit betekent dat wij ruim 20 tot 25 
minuten heen rijden en na de gymles van 60 minuten weer 20 tot 25 minuten terug moeten. Met 
het omkleden hierbij opgeteld, zijn we zo’n 60 minuten onderwijstijd per week kwijt.  
 
Daarnaast kunnen we maar één keer per week 60 minuten terecht in de gymzaal. We voldoen 
dus niet aan de gestelde norm om 90 minuten bewegingsonderwijs te verzorgen. Nu hebben we 
een groot grasveld ter beschikking waarop we, bij voldoende droog weer, nog eens 30 minuten 
buitengym kunnen verzorgen. Ideaal is dit echter niet.  
 
Onze coördinator bewegingsonderwijs heeft meermaals deelgenomen aan verschillende 
onderzoeken. Zo is de heer da Silva van de organisatie 'het bewegend kind' in november 2022 
ingeschakeld door Delta om een adviesplan te schrijven. Hij heeft een situatieschets gemaakt 
van de huidige situatie en onze wensen geïnventariseerd. We hebben het gemaakte adviesplan 
helaas nooit ontvangen. Ieder jaar benadert onze coördinator bewegingsonderwijs de gemeente 
om een gymzaal dichter bij school aan te vragen. Helaas wordt hier geen gehoor aan gegeven.   
 
We vragen jullie om onze situatie nogmaals bespreekbaar te maken en voor te leggen aan Delta 
onderwijs. We staan open voor gesprek om samen te kijken naar mogelijkheden om de verloren 
onderwijstijd te beperken en op een correcte wijze te kunnen voldoen aan de 90 minuten 
bewegingsonderwijs norm.  
 
Met vriendelijke groet,  
MR de Achthoek  
 
 
 


